
Verksamhetsberättelse Sannå-Dala vägsamfällighet 2022 

 

Styrelsen har under året haft 4 styrelsemöten. 

 

Städdag söndag den 18 april kl 10:00 

Denna dag samlades vi utanför Sannå Dalavägen 75 och styrelsen var de som 
plockade skräp längs vägkanterna. 

Kantklippning 

Utfördes av Peter Bengtsson i augusti. Det skulle varit två gånger men en av 
beställningarna uteblev.  

Vinterväghållning 

Mathias Lindh har också denna vinter plogat vår väg. 

Belysning och skyltar 

Vi håller även på med att montera upp skyltar längs vägen och testar en 
solcellslampa. 

 

Kommentarer från kassör: 

 Kostnader för snöröjning har varit lägre än budgeterad.  
 Dator och skrivare är inköpt till kassörsfunktionen. 
 Vi kommer att avsätta 25 000 kr till investeringsfonden enligt stadgar.  
 Årets resultat förs över i nästa års kassa.  

 


